

DL7200C-RM1

銀箭牌

Computerized Lockstitch Sewing Machine With
Single Stepping Motor & Edge Cutter

單步進帶刀電腦平縫車



採用內置式直驅伺服馬達，實現了機器的快速啟動和制動的精確度；大幅度降低了噪音和振動，並降低了能耗，與普通的驅動裝置相比，電量耗減35%以上，適用於縫製各類襯衫、西服或類似服裝，特別是其衣領、前襟等部位，高速縫製時倒順送料針距能保持完全一致，側切刀裝置使縫紉和修刀工序一次完成，工作效率提高。

With built-in direct drive servo motor to achieve the accuracy of the machine's rapidstart-up and braking; a significant reduction in noise and vibration, and reduce energy consumption, compared with conventional drive unit, battery depletion of 35% or more, suitable for sewing various shirts, suits or similar garments, especially it's collar, breast and other parts, inverted send high-speed sewing material pitch to be completely consistent, side cutter device sewing and knife trimming procedures in one time efficiency.

SIRUBA

特點

FEATURES

30mm落料空間：
廢料從落料口自然
滑落，每時每刻保
持清爽乾淨。

30mm space:
30mm space for giving up the waste, it brings out
with a clean working space.

USB介面：
超能USB介面。

USB interface:
Versatile USB interface equipped.

1

倒縫步進電機驅動：

步進電機控制倒縫和針距，精確度達到0.1mm，針距精準，重針度高，針距可鎖定，不會因為傳統標盤針距長久使用後導致針距忽大忽小。

Reverse sewing driven by stepping motor:

Stepping motor controls reverse sewing and needle movement. Actual precision can be as 0.1 mm. Needle gauge, which can be locked in, is precise with sewing repetition. It would not have the issue of unstable needle gauge using with traditional needle gauge device.

2

新靜界，新智縫：

採用步進電機驅動倒縫，加固，聲音輕，給你安靜舒適的工作環境。而且可實現鎖針，花樣加固縫等傳統結構無法實現的功能。

Quietness and Intelligence:

Manipulating the reverse sewing with stepping motor, it brings a calm environment. Other than traditional structure, it offers function of lockable needle and pattern sewing.

3

黑金剛鍍層：

刀架導杆均採用DLC塗層處理，更耐用更耐磨。

Special black coating:

Cutter's stick is made with DLC coating which helps to increase durability.



規格

SPECIFICATIONS

DL7200C			布料厚度 Fabric Weight								
			L	M	H	手動 Hand	自動 Auto				
RM1	3.2 4.8 6.4	#14				4	10~13 (可調 Adjustable)	0~4	3700	L680 W250 H530	36 / 44

功能 Function	代碼Function Code	自動切線 Auto trimming	倒縫 Reverse Feeding	自動抬壓腳 Auto Lifter
	12	V	V	V



高林股份有限公司
KAULIN MFG. CO., LTD.



WWW.ADWSA.COM

@adwmaquinasdecoser

+57 3142386998

@adwmaquinasdecoser

info@adwsa.com

/adwmaquinas

/adwmaquinasdecoser